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Z á p i  s n i  c a     č í s l  o    5 

napísaná z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Klenovec 

konaného dňa 27. 4.  2023.  

 

Prítomní :  Mgr. Katarína Pribil incová starostka obce  

Poslanci: Ing.Radoslav Anger,  Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia 

Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. 

Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová  - 9 poslancov obecného 

zastupiteľstva  (viď prezenčná listina ).  

Zamestnanci obecného úradu: Mgr. Ružena Kováčová, Ing. Viktória Lojková, 

Mgr. Michal Píš,  Ing. Mário Trnavský.  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva  Obce Klenovec otvorila a viedla  Mgr. 

Katarína Pribil incová starostka obce, ktorá privítala poslancov  obecného 

zastupiteľstva  a  konštatovala,  že zastupiteľstvo je  uznášaniaschopné ,  

nakoľko sú prítomní všetci  poslanci obecného zastupiteľstva.  

Následne oboznámila prítomných so zverejneným  návrhom programu  

zasadnutia, ktorý je nasledovný:  

Návrh programu:  

1.  Otvorenie zasadnutia.  

2.  Schválenie zverejneného návrhu programu zasadnutia.  

3.  Voľba návrhovej  komisie.  

4.  Určenie overovateľov zápisnice.  

5.  Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí  obecného  

zastupiteľstva .  

6.  Správa o  činnosti  obecného úradu od posledného zasadnutia obecného  

     zastupiteľstva.  

 7.  Interpelácia poslancov.  

 8.  Prerokovanie  a  schválenie zmluvy o nájme nebytových priestorov  

      v hoteli   Vepor.  

      Predkladá: Mgr. Píš  

 9.  Prerokovanie a obnovenie zmluvy o  cezhraničnej spolupráci s  maďarskou  

      obcou Mihálygerge.  

      Predkladá: Mgr. Pribilincová  

10. Prerokovanie žiadostí  občanov a  organizácií.  

      Predkladá: Ing. Trnavský  

11. Rôzne.  

12. Diskusia.  

13. Kontrola schválených uznesení.  

14. Záver.  
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Na základe predloženého návrhu a  na základe skutočností , že nikto z  poslancov 

nepripomienkoval zmenu programu dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za to, aby sa zasadnutie obecného zastupiteľstva  

                   riadilo zverejneným programom zasadnutia ?       

Za: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali  poslanci uznesenie č. 87/2023, ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

3.Voľba návrhovej  komisie.  

 

Do návrhovej komisie boli  starostkou obce navrhnutí poslanci:  Ing. Patrik 

Brndiar,  Mgr. Stanislava Zvarová a  Štefan Ištók.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala podľa   

                   predloženého návrhu?  

Za: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

K uvedenému bodu programu prijali  poslanci uznesenie č. 88/2023 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  
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4. Určenie overovateľov zápisnice.  

 

Za overovateľov zápisnice starostka obce určila poslancov PhDr. Blaženu 

Hruškovú  a Ing. Štefániu Dovalovú .  

Hlasovanie: Kto berie na vedomie určených overovateľov zápisnice a  to  

                   PhDr.  Blaženu Hruškovú a  Ing. Štefániu Dovalovú? 

Za: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Určených  overovateľov zápisnice vzali  poslanci na vedomie a  k uvedenému 

bodu programu prijali uznesenie č. 89/2023 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto 

zápisnici .  

 

5. Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

 

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí  obecného zastupiteľstva 

uskutočnila starostka obce a  konštatovala,  že :  

uznesenie č.  82/2023  –  k bodu: Prerokovanie nájmu nebytových priestorov v 

hoteli Vepor, schválenie odkúpenia zariadenia reštaurácie a kuchyne hotela 

Vepor za cenu 20 000 € ,  bola pripravená kúpnopredajná zmluva. Polovica sumy 

bude vyplatená po podpísaní zmluvy a  druhá polovica po uhradení pohľadávok 

bývalého nájomcu voči obci.  

uznesenie č.  83/2023  –  k bodu: Prerokovanie nájmu nebytových priestorov v 

hoteli Vepor,  bol schválený zámer prenajať nebytové priestory hotela Vepor.  

uznesenie č.  84/2023  –  k bodu: Prerokovanie nájmu nebyt ových priestorov v 

hoteli Vepor,  boli schválené súťažné podmienky obchodnej verejnej súťaže o 

najvhodnejší návrh na uzavretie zmluvy o nájme nebytových priestorov - Hotel 

Vepor.  
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K uzneseniu 83/2023 a 84/2023 prebehla obchodná verejná súťaž, ku ktorej 

bola na obecný úrad doručená jediná ponuka.  

Nakoľko ku kontrole uznesení prijatých na minulom zasadnutí  obecného 

zastupiteľstva poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce 

hlasovať.  

Hlasovanie: Kto vzal na vedomie kontrolu uznesení prijatých na  minulom  

                   zasadnutí obecného zastupiteľstva ? 

Za: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí  obecného zastupiteľstva  

vzali poslanci na vedomie a prijali  uznesenie č. 90/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

6.    Správa o činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva.  

 

Mgr. Pribilincová  –  starostka obce podala poslancom správu o  činnosti 

obecného úradu od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo dňa 24.3.2023 a bola nasledovná :  

25.3. –   účasť na stretnutí maďarských Slovákov zo  Šalgotariánu ,  

28.-29.3.- Konferencia „Na ľuďoch záleží“, konaná pri príležitosti ukončenia 

národných projektov týkajúcich sa kom. centier a  terénnych pracovníkov ,  

30.3. –  zasadnutie Krízového štábu na Obecnom úrade v Hrachove, 

31.3. –  bol zorganizovaný Deň učiteľov  pre pedagogických a  nepedagogických 

zamestnancov v školských zariadeniach v  obci,  

5.4.  –   stretnutie kooperačnej rady SPR (strategický plán rozvoja ) Gemer –  

Malohont v Jelšave ,  

9.4.  –  stretnutie so zástupcom Súkromnej základnej  umeleckej školy v  Klenovci- 

rokovanie o nájme ,  
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17.4. –  20. výročie Jednoty dôchodcov ,  

18.4. –  vedenie obce uskutočnilo so zamestnancami obce obhliadku  obecnej 

hory,  

20.3. –  online školenie „Rokovanie obecného zastupiteľstva, spracovanie 

administratívy OZ, odmeňovanie volených funkcionárov samosprávy ,“  

26.4. –  stretnutie s  pánom Tӧrkӧlym z firmy Brantner Gemer ohľadom vývozu 

komunálneho odpadu  a na budúci týždeň pôjdeme do Fiľakova, kde majú 

čipované smetné nádoby a  potom Vás budeme informovať.  

Nakoľko k  správe o  činnosti  obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce 

hlasovať.  

Hlasovanie: Kto vzal na vedomie správu o činnosti obecného úradu od  

                posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva?  

Za: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Správu o  činnosti  obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva vzali poslanci na vedomie a  prijali  uznesenie číslo 91/2023 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

7.Interpelácia poslancov.  

 

Ing. Anger –  mal dotaz ohľadom projektov zameraných na kamerový systém 

a na hasičskú zbrojnicu.  

Mgr. Pribilincová  - informovala o tom, že sa bude robiť fasáda požiarnej 

zbrojnice, na ktoré treba výberové konanie a  podklady na kamerový systém sú 

od pána Jána Sihelského, na budúci týždeň sa začne riešiť,  

- taktiež predložila odpoveď na interpeláciu poslanca Milana Čajku z minulého 

zasadnutia obecného zastupiteľstva,  ktorá je spracovaná písomne a  tvorí prí lohu 

k tejto zápisnici.  
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Milan Čajko –  na základe odpovede starostky obce konštatoval,  že pani 

starostka  spomína  presuny na zák lade uznesenia 56/2019, ale presuny financií  

pre starostu sa vždy schvaľovali len pre volebné obdobie a  doteraz  sme ako 

poslanci tebe ako starostke ž iadne presuny neschvaľovali.  

Mgr. Pribilincová –  konštatovala, že nakoľko  uznesenie o presune financií 

nebolo zrušené, tak je platné,  

- vyjadrila sa aj k interpelácii ohľadom udelenia Ceny obce na podujatí 

Športovec roka 2022 regiónu Gemer a  Malohont, viď písomne spracované.  

Milan Čajko –  dôrazne upozornil, že podľa zákona 369/1990 Z.z. o obecnom 

zriadení v § 11  sa hovorí , že akékoľvek ocenenie obcou musí schváliť obecné 

zastupiteľstvo a  keď je aj v  tomto pochybnosť,  dajme to posúdiť  právnikovi.  

Mgr. Pribilincová  –  informovala, že túto  skutočnosť prerokovala s  právnikom.  

Milan Čajko - dám to  ako podnet hlavnej kontrolórke  a na prokuratúru, pretože 

zákon hovorí jasne.  

Parobeková Lucia, HK –  nemalo sa to nazvať ako Cena starostky, ale asi ako 

poďakovanie.  

Mgr. Zvarová  - povedala, že sme chceli  udel iť Ceny a  bolo to nedorozumenie,  

pretože v správe od pána Richarda Bálinta, nebola tam napísa ná  ako Cena 

starostky obce,  

- chceli sme poďakovať aj  s  finančným ohodnotením,  

- v budúcnosti budeme oceňovať pred ver ejnosťou, ale ešte nevieme kedy 

a akým spôsobom.   

Parobeková, HK  -  upozornila na to,  že treba si dávať pozor na hru so 

slovíčkami, aby sme sa nedostávali  do takýchto problémov.  

Milan Čajko –  upozornil, že tu nejde len o udelenie finančnej odmeny a le ako  

pripomenul, že akékoľvek udelenie Ceny obce je stanovené v  zákone o  obecnom 

zriadení  a ocenenia prerokovávajú poslanci obecného zastupiteľstva a  mali by 

sme to tu prejednať.  

Mgr. Zvarová  –  pripomenula, že v  Štatúte  je napísané len o finančnom 

ohodnotení ocenených.  

Milan Čajko –  konštatoval, že predsa zákon je nad  všetky obecné nariadenia.  

Mgr. Pribilincová –  povedala, že nebolo to naschvál, ale chcela výjsť v  ústrety 

a na odovzdávaní cien chcela poďakovať našim športovcom.  
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Milan Čajko –  konštatoval, že aj on je za ocenenie, ale pripomenul, že  nikto 

nemôže  preberať právomoci obecného zastupiteľstva a  pán Richard Bálint  

mnohé roky sedel v  zastupiteľstve a  tak vie, že ocenenia schvaľovali poslanci.  

 

8.  Prerokovanie  a  schválenie zmluvy o nájme nebytových priestorov 

v hoteli Vepor.  

 

Mgr. Píš  - k prerokovávanému bodu programu predložil dôvodovú správu, ktorá 

je spracovaná písomne a  tvorí  prílohu k  tejto zápisnici  a  konštatoval,  že návrh 

zmluvy bol poslancom zaslaný v  rámci predložených materiá lov na rokovanie 

obecného zastupiteľstva.   

Milan Čajko –  konštatoval, že prílohou nájomnej zmluvy je aj súpis drobného 

majetku, ktorý by mal byť zaradený do inventáru  majetku obce a mal dotaz, či  

nejaká komisia prebrala majetok do vlastníctva obce  a pridelila mu 

inventarizačné číslo,  nakoľko je to prílohou nájomnej zmluvy,  

- chýbajú počty stolov a  stoličiek,  

- treba mať preberací  protokol,  

- mám informáciu  od pani starostky,  že od 1.5. ide nový nájomca otvoriť a  bude 

podpísaná zmluva,  

- mali by sme mať dohodnuté zmluvné podmienky,  

- len sa pýtam, že ako môžeme prenajať niečo, čo nie je v  majetku obce ,  keď 

zákon nám niečo také nedovoľuje,  

- najskôr musíme predsa odkúpiť majetok od Jána Ulického a potom my môžeme 

pokračovať,  už na minulom zastupiteľstve sme už o  tom hovorili,  

- treba pripraviť prílohu .  

Mgr. Píš  - informoval, že preberací protokol je pripravený,  aj kúpna  zmluva a 

informoval o  celom prípravnom konan í .  

Ing. Dovalová  –  netreba čas naťahovať.  

Mgr. Zvarová –  nechceli sme pripraviť niečo, čo by ste neschválil i .  

Mgr. Píš - informoval, že mali sme v  podmienkach VOS termíny, aby sa to 

urobilo čo najskôr, nie je určená doba.  

Milan Čajko –  najskôr musíme odkúpiť majetok od pána Ulického dajme 

termín .  
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Ing. Struhár, PhD .  –zmluva musí byť podpísaná s  príslušenstvom, ktoré tam má 

byť.   

Mgr. Píš - od doby informovanosti bude do 90 dní  podpis  nájomnej zmluvy, 

budeme pokračovať čo najrýchlejšie.  

Milan Čajko –  mal dotaz, či už je podpísaná zmluva s  Jánom Ulickým.  

Ing. Trnavský –  chceli sme, aby ste ju schválili ,  

- preberací protokol Ján Ulický podpísal,  pripravil  faktúru .  

Milan Čajko  –  pripomenul, že zmluvné podmienky sme predsa už mali 

dohodnuté, že čo všetko ideme kupovať a  za akú cenu,  

- podľa tohto nemôže byť podpísaná nájomná zmluva s prílohami,  

- je tam náš majetok a  zákon nám nedovoľuje robiť takého špekulácie,  

Mgr. Pribilincová  –  vyzvala poslanca Milana Čajku, aby  navrhol,  čo ideme 

robiť.  

Milan Čajko - najskôr musíme odkúpiť majetok od pána Ulického,  

- zaradiť ho do majetku obce.  

- už ak máme podpísanú kúpno-predajnú zmluvu, vystaví sa faktúra a  to, že 

nebudú mu vyplatené peniaze,  tak to nevadí, to sa urobí aj  potom.  

Parobeková, HK –  príloha sa musí spraviť, na základe zmluvy sa urobí vklad do 

majetku obce,  

- bod č.8 sa môže schváliť, len za podmienky, že zmluva o  nájme sa podpíše 

napr.  od 10.5.2023, treba dohodnúť dátum,  

-  zaradiť majetok nie je jednoduchá vec.  

Medzi poslancami nastala polemika o  termínoch, pričom sa všetci zhodli na tom,  

aby sa dotiahli  náležitosti čo najskôr.  

Ing. Lojková  –  nie je problém zaradiť veci do majetku obce, pokiaľ sú 

podklady.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zmluvy o nájme nebytových priestorov,  

                   nachádzajúcich sa v  časti  A budovy Spoločenského domu s. č.  

                   61 v obci Klenovec, nachádzajúcej sa na parcele  

                   reg. C č.  522/4 v k. ú. Klenovec, s  nájomcom Františkom  

                   Zvozilom, sídlom: Pavlínka 2459/4, Klenovec, IČO: 55386253 ,   

                   pričom zmluva je výsledkom obchodnej verejnej súťaže  
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                   o najvhodnejší návrh na  uzavretie zmluvy o nájme  

                   nebytových priestorov –  Hotel Vepor, vyhlásenej dňa  

                   28.3.2023, so zapracovaním pripomienky k prílohe č.2  

                   zmluvy? 

Za: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 92/2023 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

9.Prerokovanie a obnovenie zmluvy o  cezhraničnej spolupráci s  maďarskou  

   obcou Mihálygerge  

 

Mgr. Pribilincová  - informovala o  ďalšom bode a  vyzvala Mgr. Zvarovú na 

prečítanie obnovenej zmluvy.  

Mgr. Zvarová - prečítala znenie obnovenie zmluvy o cezhraničnej spolupráci 

s maďarskou  obcou Mihálygerge .  

Nakoľko k  uvedenej zmluve poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie obnovenia zmluvy o cezhraničnej  

                   spolupráci s  maďarskou obcou  Mihálygerge? 

Za: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 93/2023 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  
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10. Prerokovanie žiadostí občanov a  organizácií .  

 

Peter Kováč, Klenovec, Hviezdoslavova 493/1,  Klenovec - žiadosť  o predaj 

nehnuteľností  vo vlastníctve obce Klenovec  

 

Ing. Trnavský –  vyzval predsedu komisie výstavby o  predloženie záverov 

z rokovania komisie  zo dňa 22.3.2023,  

Ištók Štefan –  informoval poslancov o  záveroch z  rokovania, ktoré sú 

spracované písomne a  tvoria prílohu k  tej to zápisnici .  

Ing. Trnavský - informoval poslancov o  žiadosti v zmysle §9a, ods. 8 písm. e) 

zákona č. 138/1991 Zb. o  majetku obcí v  znení neskorších predpisov   z dôvodu 

osobitného zreteľa pre žiadateľ a  Petra Kováča  bytom Hviezdoslavova 493/1,  

Klenovec na predaj nehnuteľnost í  vo vlastníctve obce Klenovec  a to:  

Parcely registra C-KN  

- číslo 1829/2 o  rozlohe   15 m2   

- číslo 1829/3 o  rozlohe     6 m2   

- číslo 1832/2 o rozlohe   14 m2   

- číslo 1832/3 o  rozlohe     2 m2   

evidované  v   k. ú.  Klenovec na LV- 1238  ako Ostatná plocha .    

Predaj sa uskutoční za cenu 3,40-€/m2   spolu  126,00-€  

Uvedené parcely vznikli na základe geometrického plánu číslo 32966334 -

94/2022 vypracovaného geodetickou kanceláriou Ján Brndiar , Červenej armády 

667, Klenovec.  

Ako prípad osobitného zreteľa je:  Dlhodobé užívanie pozemku ako súčasť 

oploteného dvora pri rodinnom dome s. č. 493/1,  ktorý je vo vlastníctve 

žiadateľa.  

Všetky náklady spojené s  vypracovaním kúpnej zmluvy a prevodom na 

Okresnom úrade v  Rimavskej Sobote katastrálny odbor, znášajú  kupujúci.  

Kúpnopredajná zmluva musí byť podpísaná do 31. 12. 2023.  

Zámer predaja tohto obecného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa bol  

schválený obecným zastupiteľstvom dňa 23. 2. 2023 uznesením č.  6 3/2023 a bol 

zverejnený na stránke obce od  7. 3. 2023. do 23. 3. 2023.   

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  
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Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti Petra Kováča bytom  

                   Hviezdoslavova 493/1,  Klenovec o predaj nehnuteľností vo  

                   vlastníctve obce Klenovec, tak ako bolo predložené v  návrhu?   

Za: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

K uvedenej žiadosti  prijali poslanci uznesenie č. 94/2023 ,  ktoré tvorí prí lohu 

k tejto zápisnici.   

 

Janka Ostricová bytom 1.mája 909, Hnúšťa predaj nehnuteľnosti  vo 

vlastníctve obce Klenovec  

 

Ing. Trnavský  - informoval poslancov o  žiadosti v zmysle §9a, ods. 8 písm. e) 

zákona č. 138/1991 Zb. o  majetku obcí v  znení neskorších predpisov  z dôvodu 

osobitného zreteľa pre žiadateľku  Janku Ostricovú  bytom 1.mája 909, Hnúšťa 

predaj nehnuteľnosti  vo vlastníctve obce Klenovec  a to:  

Parcely registra E-KN  

- číslo 8801/8 o  rozlohe   24 m2  evidovanú  v   k. ú. Klenovec na LV - 1238  ako 

Ostatná plocha, za celkovú cenu 1,00 €.   

Ako prípad osobitného zreteľa je: Žiadateľka doložila doklady preukazujúce 

odkúpenie pozemku 8801/8, jeho vyplatenie, ale z  neznámych dôvodov nedošlo 

k prevodu nehnuteľnosti na kupujúceho.  

Všetky náklady spojené s  vypracovaním kúpnej zmluvy a prevodom na 

Okresnom úrade v  Rimavskej Sobote katastrálny odbor, znáša  kupujúc a. 

Kúpnopredajná zmluva musí byť podpísaná do 31. 12. 2023.  

Zámer predaja tohto obecného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa bol 

schválený obecným zastupiteľstvom dňa 23. 2. 2023 uznesením č.  64/2023 a bol 

zverejnený na stránke obce od  7. 3. 2023. do 23. 3. 2023.   

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzn iesli žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  
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Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti Janky Ostricovej bytom 1.mája  

                   909, Hnúšťa na predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce  

                   Klenovec tak ako bolo predložené v  návrhu?  

Za: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

K uvedenej žiadosti  prijali poslanci uznesenie č. 95/2023 ,  ktoré tvorí prí lohu 

k tejto zápisnici.  

 

Mária Parobeková, Klenovec, Jánošíkova 265, Klenovec - žiadosť   

o odpredaj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce  

 

Ing. Trnavský - informoval poslancov o žiadosti  Mári i  Parobekovej, bytom 

Klenovec, Jánošíkova 265, Klenovec na odpredaj nehnuteľnosti vo vlastníctve 

obce zameranej geometrickým plánom číslo 51423707 -12/2023 vypracovaným 

geodetickou kanceláriou Milan Čajko, Sládkovičova 225, Klenovec overeným 

dňa 22.3.2023 pod číslom G1  136/2023:  

diel 1 a diel 4 z parcely registra C-KN  číslo 8983 o  výmere 247 m2    

diel 2 z parcely registra C-KN  číslo 4145/38 o  výmere 541 m2    

diel 5 z parcely registra C-KN  číslo 4145/38  o  výmere 447 m2    

diel 6 z parcely registra C-KN  číslo 4145/38  o  výmere 83 m2    

diel 3 a diel 7 z parcely registra C-KN  číslo 4145/38 o  výmere 205 m2   

evidovaných  v   k. ú. Klenovec na LV - 1238, ktoré vznikli na základe 

geometrického plánu číslo 51423707 -12/2023 vypracovaného geodetickou  

kanceláriou Milan Čajko Sládkovičova 225, Klenovec, ako prípad osobitného 

zreteľa  zmysle §9a, ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o  majetku obcí 

v znení neskorších predpisov pre žiadateľku  Máriu Parobekovú  bytom 

Jánošíkova 265, Klenovec.  Predaj sa u skutoční za cenu 3,40 -€/m2  .  

Ako prípad osobitného zreteľa je: Vlastníctvo nehnuteľností   postavených na 

uvedených pozemkoch.  
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K uvedenej žiadosti  je potrebné schváliť zámer predaja,  ktorý bude zverejnený 

obvyklým spôsobom po dobu min. 15 dní.  

Po prerokovan í  uvedenej žiadosti a na základe skutočnosti, že k uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámeru odpredať nehnuteľnosti zamerané 

geometrickým plánom číslo 51423707 -12/2023 vypracovaným geodetickou 

kanceláriou Milan Čajko, Sládkovičova 225, Klenovec overeným dňa 

22.3.2023 pod číslom G1  136/2023: 

diel 1 a diel 4 z parcely registra C-KN  číslo 8983 o  výmere 247 m2    

diel 2 z parcely registra C-KN  číslo 4145/38 o  výmere 541 m2    

diel 5 z parcely registra C-KN  číslo 4145/38  o  výmere 447 m2    

diel 6 z parcely registra C-KN  číslo 4145/38  o  výmere 83 m2    

diel 3 a diel 7 z parcely registra C-KN  číslo 4145/38 o  výmere 205 m2   

evidovaných  v   k. ú. Klenovec na LV - 1238, ktoré vznikl i na základe 

geometrického plánu číslo 51423707 -12/2023 vypracovaného geodetickou 

kanceláriou Milan Čajko Sládkovičova 225, Klenovec, ako prípad osobitného 

zreteľa  zmysle §9a, ods.  8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o  majetku obcí 

v znení neskorších predpisov pre žiadateľku  Máriu Parobekovú bytom 

Jánošíkova 265, Klenovec ,  za cenu 3,40-€/m2  ? 

Za: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

K uvedenej žiadosti  prijali poslanci uznesenie č. 96/2023 ,  ktoré tvorí prí lohu 

k tejto zápisnici .  

 

Róbert Chudic, Klenovec, ul. 1.mája 575  -  žiadosť o  predaj nehnuteľnosti  

 

 

Ing. Trnavský  - informoval o žiadosti  Róberta Chudica  bytom 1.mája 575, 

Klenovec na odpredaj nehnuteľnos t i  vo vlastníctve obce zameranú 

geometrickým  plánom  číslo 32966334 -17/2023 vypracovaným  geodetickou 

kanceláriou Ján Brndiar ČA 667, Klenovec , overeným dňa 3.3.2023 pod číslom 
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G1-109/2023 diel  14  č. parcely registra C-KN  číslo 1832/4 o výmere 22 m2   

evidovanej  v  k. ú. Klenovec na LV - 1238, ako ostatná plocha, ako prípad 

osobitného zreteľa zmysle §9a, ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v  znení neskorších predpisov . Predaj sa uskutoční za cenu 3,40-

€/m2 .   

Ako prípad osobitného zreteľa je: Oplotená časť pozemku pri rodinnom dome vo 

vlastníctve žiadateľa. Zámer predaja bude zverejnený obvyklým spôsobom po 

dobu min. 15 dní.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že k uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámer u odpredať nehnuteľnosť zameranú 

geometrickým plánom  číslo 32966334 -17/2023 vypracovaným geodetickou 

kanceláriou Ján Brndiar ČA 667, Klenovec, overeným dňa 3.3.2023 pod 

číslom G1-109/2023 diel 14  č. parcely registra C -KN  číslo 1832/4 o  výmere 

22 m2   evidovanej  v   k. ú. Klenovec na LV- 1238, ako ostatná plocha, ako 

prípad  osobitného zreteľa zmysle §9a, ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v  znení neskorších predpisov pre žiadateľa  Róberta Chudica 

bytom 1.mája 575, 980 55 Klenovec? 

Za: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

K uvedenej žiadosti   prijali  poslanci uznesenie č.  97/2023 ,  ktoré tvorí  prílohu 

k tejto zápisnici.  

 

Ján Bútor ,  Klenovec,  Červenej armády 660  - žiadosť o  odpredaj pozemkov 

 

 

Ing. Trnavský  - informoval o žiadosti  na odpredaj nehnuteľnosti zameranú  

geometrickým plánom číslo 32966334 -25/2023 vypracovaným geodetickou 

kanceláriou Ján Brndiar Červenej armády 667,  Klenovec,  

Diel 7 č. parcely registra C-KN  číslo 1791/4 o výmere 5 m2    

diel 6  č. parcely registra C-KN  číslo 1791/3 o výmere 6 m2    
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diel 8  č. parcely registra C-KN  číslo 1791/5 o výmere 1 m2    

evidovanej  v  k. ú.  Klenovec na LV- 1238, ako zastavané plochy a nádvoria.  

ako prípad osobitného zreteľa  zmysle §9a, ods. 8 písm. e) zákona č.  138/1991 

Zb. o majetku obcí v  znení neskorších predpisov pre žiadateľ a  Jána Bútora  

Červenej armády 660 ,   Klenovec.  Predaj sa uskutoční za cenu 3,40-€/m2  .  Ako 

prípad osobitného zreteľa je:  Oplotená časť pozemku pri  rodinnom dome vo 

vlastníctve žiadateľa.  

K uvedenej žiadosti  je v  prvom rade potrebné schváliť z ámer predaja, ktorý  

bude zverejnený obvyklým spôsobom po dobu min. 15 dní .  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti,  že k  uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámer u odpredať nehnuteľnosti zamerané 

geometrickým plánom číslo 32966334 -25/2023 vypracovaným geodetickou 

kanceláriou Ján Brndiar Červenej armády 667,  Klenovec,  

Diel 7 č. parcely registra C -KN  číslo 1791/4 o  výmere 5 m2    

diel 6  č.  parcely registra C -KN  číslo 1791/3 o  výmere 6 m2    

diel 8  č.  parcely registra C -KN  číslo 1791/5 o výmere 1 m2    

evidovanej  v   k. ú. Klenovec na LV - 1238, ako zastavané plochy 

a nádvoria ,  ako prípad osobitného zreteľa  zmysle §9a, ods. 8 písm. e) 

zákona č. 138/1991 Zb. o  majetku obcí v  znení neskorších predpisov pre 

žiadateľa  Jána Bútora Červenej armády 660,  Klenovec? 

Za: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

K uvedenej žiadosti prijali poslanci uznesenie č. 98/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.  

 

Matúš Ďurinda  Klenovec, Hviezdoslavova 484/13,  Klenovec - žiadosť 

o odpredaj nehnuteľnosti  

 

Ing. Trnavský  - informoval poslancov o  žiadosti odpredať nehnuteľnosť :  
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diel 3 o výmere 1m2  z parcely registra C-KN  číslo 8841/1 evidovanej  v  k. ú.  

Klenovec na LV- 1238  ako zastavaná plocha a  nádvorie  

diel 4 o výmere 35m2  a diel  5 o výmere 8 m2  z parcely registra E-KN  číslo 

1830 evidovanej  v  k. ú. Klenovec na LV- 1238  ako ostatná plocha  

diel 6 o výmere 5m2  a diel 7 o výmere 1 m2  z parcely registra E-KN  číslo 

8643 evidovanej  v  k. ú. Klenovec na LV - 1238  ako zastavaná plocha 

a nádvorie, ktoré  vznikli na základe geometrického plánu číslo 32966334 -

33/2023 vypracovaného  geodetickou kanceláriou  Ján Brndiar Červenej armády 

667, Klenovec, ako prípad osobitného zreteľa  zmysle §9a, ods. 8 písm. e) 

zákona č.  138/1991 Zb. o  majetku obcí v  znení neskorších predpisov pre 

žiadateľa  Matúša Ďurindu   bytom Hviezdoslavova 484/13, Klenovec.  Predaj 

sa uskutoční za cenu 3,40-€/m2   

Ako prípad osobitného zreteľa je: Vlastníctvo nehnuteľnost i  postavenej na 

uvedenom pozemku. 

Zámer predaja bude zverejnený obvyklým spôsobom po dobu min. 15 dní.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že k  uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámeru odpredať nehnuteľnosť:  

diel 3 o výmere 1m2  z parcely registra C-KN  číslo 8841/1 evidovanej  v   k. 

ú. Klenovec na LV - 1238  ako zastavaná plocha a  nádvorie  

diel 4 o výmere 35m2  a diel  5 o výmere 8 m2  z parcely registra E-KN  číslo 

1830 evidovanej  v   k. ú. Klenovec na LV- 1238  ako ostatná plocha  

diel 6 o výmere 5m2  a diel 7 o výmere 1 m2  z parcely registra E-KN  číslo 

8643 evidovanej  v   k. ú. Klenovec na LV - 1238  ako zastavaná plocha 

a nádvorie,  ktoré vznikli na základe geometrického plánu číslo 32966334 -

33/2023 vypracovaného geodetickou kancelári ou Ján Brndiar Červenej 

armády 667, Klenovec, ako prípad osobitného zreteľa  zmysle §9a, ods. 8 

písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o  majetku obcí v  znení neskorších predpisov 

pre žiadateľa  Matúša Ďurindu  bytom Hviezdoslavova 484/13, Klenovec ? 
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Za: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

K uvedenej žiadosti prijali poslanci uznesenie č. 99/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.  

 

Brndiar Tomáš, Klenovec, Sládkovičova 218 - o žiadosti  na odpredaj 

nehnuteľnosti  

 

Ing. Trnavský  -  informoval poslancov o  žiadosti  na odpredaj nehnuteľnos t i  po 

zameraní geometrickým plánom :  

Časť  parcely registra E-KN  číslo 8671/2 evidovanej  v  k. ú. Klenovec na LV - 

1238  ako Ostatná plocha, ktorá by slúžila ako pr ístup k  budúcemu rodinnému 

domu, 

- pričom komisia neodporučila odpredať nehnuteľnosť.  

Čajko –  treba brať do úvahy, že tam nie je prístup na verejné siete.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že k  uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámer u odpredať nehnuteľnosť po  

                   zameraní geometrickým plánom:  Časť parcely registra E -KN   

                   číslo 8671/2 evidovanej  v   k. ú. Klenovec na LV- 1238  ako  

                   Ostatná plocha, ktorá by slúžila ako prístup k  budúcemu  

                   rodinnému domu? 

Za: 0  

Proti: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Mgr .  Pribilincová -  konštatovala, že uznesenie nebolo schválené .  
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Petronela Ištóková, Klenovec,  bytom Sládkovičova 226  - prenájom priestorov  

na účel  prevádzky pedikúry   

 

Ing. Trnavský  - informoval o  jedinej dodanej žiadosti na prenájom časti  budovy 

so súpisným číslom 2 (Dom služieb) postavenej na parcele registra CKN číslo  1/4 

evidovanej u  Okresného úradu Rimavská Sobota katastrálny odbor , zapísanej na 

liste vlastníctva č. 1238 pre obec a katastrálne územie Klenovec  a to:  

predajné priestory:    17,11 m2     

skladové priestory:       11,48 m2  

spoločné priestory:         8,86 m2   

pre žiadateľku Petronelu Ištókovú bytom Sládkovičova 226, Klenovec na účel  

prevádzky pedikúry  za  48,00 -€   mesačne bez energií .  

Zámer prenájmu   tohto obecného majetku  bol schválený obecným 

zastupiteľstvom dňa 23. 2. 2023 uznesením č. 68/2023 a bol zverejnený na 

stránke obce  od  7.  3. 2023. do 23. 3. 2023.  

Parobeková Lucia HK  –  mala dotaz či je už priestor pripravený na prenájom.  

Mgr. Zvarová  –  pripomienkovala nepripravenosť priestorov.  

PhDr. Hrušková  –  vyjadrila názor, že by sme mali schvaľovať prenájom, len keď 

je pripravený priestor pre ďalších nájomcov.   

Čajko –  na minulom zasadnutí  sme sa dohodli,  že po ukončení nájmu sa urobí 

priečka a  potom sa dá priestor do prenájmu.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že k  uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto  je za schválenie  od 1. 6. 2023 prenájom časti budovy so 

súpisným číslom 2 (Dom služieb) postavenej na parcele registra CKN číslo  1/4 

evidovanej u Okresného úradu Rimavská Sobota katastrálny odbor, zapísanej 

na liste vlastníctva č. 1238 pre obec a katastrálne územie Klenovec a  to: 

predajné priestory:        17,11 m2     

skladové priestory:       11,48 m 2  

spoločné priestory:         8,86 m 2   

pre žiadateľa Petronelu Ištókovú bytom Sládkovičova 226, Klenovec na účel  

prevádzky pedikúry  za   48,00-€   mesačne bez energií  ?  
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Za:   7    Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, Mgr .Dalibor Ďuriš,                   

,  Štefan Ištók,  Ing. Pavel Struhár PhD,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 PhDr. Blažena Hrušková, Mgr. Stanislava Zvarová 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

K uvedenej žiadosti  prijali poslanci uznesenie č. 100/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.  

 

Ing. Vasila Vološčuka s  manželkou Júliou bytom Sládkovičova 158, Klenovec  

- žiadosť o  odpredaj nehnuteľnosti  obci  

 

Ing. Trnavský   - informoval o skutočnosti , že bolo zistené, že časť ulice 

Sládkovičova je vo vlastníctve Ing. Vasila Vološčuka a  manž. bytom Klenovec, 

Sládkovičova 158 a  tak predkladáme návrh na kúpu pozemku parcelu registra 

C-KN  

- číslo 829/2 o  rozlohe   267 m2  evidovaného v  k.ú. Klenovec na LV -449, od 

vlastníka Ing. Vasila Vološčuka s  manželkou Júliou bytom Sládkovičova 158, 

Klenovec, za cenu 3,5-€/m2  celkom 935,00-€, nakoľko na uvedenom pozemku sa 

nachádza verejné priestranstvo a  asfaltová komunikácia  vo vlas tníctve obce 

Klenovec.  

Návrh bol prerokovaný s  Ing. Vološčukom, ktorý s  návrhom súhlasil.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že k  uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto  je za schválenie kúpy pozemku parcelu registra C-KN  

                   - číslo 829/2 o  rozlohe   267 m2  evidovaného v  k.ú. Klenovec na  

                    LV-449, od vlastníka Ing. Vasila Vološčuka s  manž .  Júliou  

                    bytom Sládkovičova  158, Klenovec, za cenu 3,5-€/m2  celkom  

                     935,00-€? 
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Za: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

K uvedenému návrhu prijali poslanci uznesenie č. 101/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici .  

 

Pavel Múka, Klenovec, Obrancov mieru 324 –  žiadosť na prenájom 

pozemkov 

 

Ing. Trnavský  –  informoval poslancov o žiadosti Pav la Múku, Klenovec, 

Obrancov mieru 324, na prenájom pozemkov  a tak navrhujeme schváliť :  

zámer prenajať obecný pozemok registra C-KN - číslo 8844/2 o  rozlohe   402 m2   

za podmienok:  

- minimálna cena prenájmu celého pozemku bude 20,00-€/rok ,  

- pozemok bude žiadateľom riadne udržiavaný ako záhrada ,  

- starostlivosť bude vykonávaná na náklady žiadateľa ,  

- možné budúce využitie pozemku obcou nebude nijako obmedzované a  užívanie 

bude možné zo strany obce Klenovec kedykoľvek ukončiť,  

- akékoľvek úpravy pozemku (výškového profilu terénu, oplotenia,  pokládky 

sietí) je možné vykonať len s písomným súhlasom obce ,  

- pozemok nebude oplotený  a na pozemok nebude obmedzený vstup osôb .  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti,  že k  uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto  je za schválenie  zámeru prenajať obecný pozemok registra  

                   C-KN - číslo 8844/2  o rozlohe   402 m2   za horeuvedených  

                   podmienok na základe žiadosti  Pavla Múku, Klenovec,  

                   Obrancov  mieru 324? 
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Za:  9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti :  0   

Zdržal  sa:  0   

Neprí tomní :  0   

Nehlasoval i :  0   

 

K uvedenej žiadosti prijali poslanci uznesenie č. 102/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici .  

 

Vyvložkovanie komínového telesa v  klube dôchodcov .  

 

Ing. Trnavský  –  informoval poslancov, že je potrebné schváliť sumu 2 000 € na 

vyvložkovanie komínového telesa v  klube dôchodcov, nakoľko rekonštrukciu je 

nutné zabezpečiť na základe potvrdenia o  vykonaní kontroly komína č 

540/2022/A kominárom Milanom Balážom, v  ktorom  vyhodnotil ako 

bezpodmienečne nutné  vyvložkovanie komínového telesa,  nakoľko sa v  klube 

dôchodcov kúri drevom. tak aby sa niečo nestalo.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu  a na základe skutočnosti, že k  uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto  je za schválenie sumy 2 000 € na vyvložkovanie komínového  

                   telesa v klube dôchodcov, z dôvodu rekonštrukcie na základe  

                   potvrdenia o vykonaní kontroly komína č 540/2022/A  

                    kominárom Milanom Balážom?  

Za:  9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti :  0   

Zdržal  sa:  0   

Neprí tomní :  0   

Nehlasoval i :  0   

K uvedenému návrhu prijali poslanci uznesenie č. 103/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici  
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Kúpa čelnej varechy na traktor. 

 

Ing. Trnavský –  na základe pripomienok od zamestnancov, ktorí kosia predložil  

návrh na zakúpenie čelnej varechy 1,2 m3 na traktor z dôvodu efektívnosti,  

-  urobili sme prieskum a  tak by bolo potrebné vyčleniť 2000 €.  

Mgr. Zvarová  –  ak by to malo byť na pomoc  a úsporu PHM tak som za.  

Čajko Milan  - v minulosti sme toto riešili a navrhovali  sme, aby sme zakúpili  

nosič skladacích kontajnérov , menší kontajnér, ktorý sa položí na zem  tak, aby 

aby vedeli s  kosačkou do neho vojsť,  

-  pretože keď sa kosí, všetko sa nahádže na sem, potom trávu zasa nahádžu do 

varechy, čo je nelogické, musia 3x prekladať trávu ,  

-   v minulosti bola urobená cenová ponuka od firmy, čo bolo cca 20 tis .€,   

-   neboli  aby sme odkázaní na techniku z  družstva, alebo z  technických služieb,  

-   chceli sme, aby sme túto techniku využili aj  v zbernom dvore,  

-  určite by sa nám to oplatilo,  pretože vo výzvach na zberný dvor  je zahrnutá aj  

technika.  

Parobeková Lucia HK –  treba dbať aj na úsporu PHM.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti, že k  uvedenému 

návrhu poslanci nevznies li žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto  je za schválenie  zakúpenia čelnej varechy na traktor?  

Za:  0  

Proti :  6  Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková,  

 Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

Zdržal  sa:  3  Milan Čajko, Ing.Š tefánia Dovalová, Štefan Ištók 

Neprí tomní :  0   

Nehlasoval i :  0   

 

Uznesenie nebolo schválené .  
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MDDr. Soňa Kocúrová - žiadosť prerokovať v  komisii územného plánovania 

a regionálneho rozvoja.  

 

Ing. Trnavský  –  prečítal žiadosť  MDDr. Soni Kocúrovej , ktorá má v  prenájme 

časť budovy bývalého zdravotného strediska na  refundáciu  časti  finančných 

nákladov v  dôsledku ktorých sa podľa tvrdenia žiadateľky zvýšila hodnota 

budova, 

- súčasťou žiadosti bola aj  faktúra na elektroinštalačné práce na rekonštrukciu   

  budovy za 5 tis.€   s  tým, že ostatné stavebné práce uhradila žiadateľka,  

- žiadala o  odhlučnenie dverí, resp. o  úľavu nájmu a žiadosť obsahovala aj  

  odôvodnenie,   

- vyslovil pochybnosť o  tom, či  túto rekonštrukciu obec v  budúcnosti  využije,  

  pretože je špecifická len pre účely zubnej ambulancie,  

- pripomenul, že MDDr. Kocúrovej nebol zvýšený nájom za priestory, kde je  

  rontgen, ktoré  začala užívať,  

- konštatoval, že žiadosť a  faktúra bola doručená len pred zastupiteľstvom.  

K uvedenej žiadosti vznikla medzi poslancami diskusia na základe ktorej bolo 

dohodnuté, že žiadosť bude prerokovaná v komisii územného plánovania 

a regionálneho rozvoja .  Po prerokovaní uvedeného návrhu  a na základe 

skutočnosti , že k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, 

dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto  je za to, aby žiadosť MDDr. Kocúrovej prerokovala  

                   komisia územného plánovania a  regionálneho  rozvoja? 

Za:  9  Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová,  

Proti :  0   

Zdržal  sa:  0   

Neprí tomní :  0   

Nehlasoval i :  0   

K uvedenému návrhu prijali poslanci uznesenie č. 104/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici  
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Lyžiarsky klub Klenovec –  žiadosť na presun unimobunky slúžiacej ako 

sociálne zariadenie na kúpalisku, ktorá je vo vlastníctve obce, k  lyžiarskemu 

vleku v Skorušine  

 

Ing. Trnavský  –  predložil žiadosť Lyžiarskeho klubu Klenovec na presun 

unimobunky slúžiacej ako sociálne zariadenie na kúpalisku, ktorá je vo 

vlastníctve obce, k  lyžiarskemu vleku v  Skorušine s  tým, že prevoz, osadenie 

a rekonštrukciu zabezpečí lyžiarsky klub.   

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti, že k  uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto  je za schválenie žiados ti Lyžiarskeho klubu Klenovec na  

                   presun unimobunky slúžiacej ako sociálne zariadenie na  

                   kúpalisku, ktorá je vo vlastníctve obce, k  lyžiarskemu vleku  

                   v Skorušine s  tým, že prevoz, osadenie a  rekonštrukciu  

                   zabezpečí lyžiarsky klub?   

Za:  9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti :  0   

Zdržal  sa:  0   

Neprí tomní :  0   

Nehlasoval i :  0   

K uvedenej žiadosti prijali poslanci uznesenie č. 105/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici .  

 

11. R ô z  n e .  

 

Mgr. Pribilincová  –  informovala o skutočnosti , že občania sa zaujímajú 

o stavebné pozemky v  Pasiečke ,  z dôvodu výstavby rodinných domov.  

PhDr. Hrušková  –  uvedená problematika j e dôležitá a  treba ju pripraviť ako 

bod programu.  

Po prediskutovaní uvedenej informácie bolo dohodnuté,  že do budúceho 

zastupiteľstva budú  pripravené  komisiou výstavby a  regionálneho rozvoja 

v súčinnosti s  komisiou finančnou podklady ohľadom 6 stavebných pozemkov 

v Pasiečke aj  s  cenou za predmetné pozemky.  
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Rozpočtové opatrenie č.  2/2023  

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom na schválenie rozpočtové opatrenie č.  

2/2023 v zmysle § 14 ods. 2  písmen b), c) a d) zákona č. 583/2004 Z. z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v z.  n.  p.  

Dôvodová správa je spracovaná písomne a  tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Milan Čajko  –  mal dotaz na predsedu komisie, či finančná komisia  zasadala 

a prerokovala rozpočtové opatrenie,  

- a žiadal vysvetlenie ohľadom financií  z  kapitoly domu smútku  a z  kapitoly 

ihrisko.  

Mgr. Zvarová  –  požiadala  Ing. Lojkovú, aby informovala predsedu finančnej 

komisie,  ak sú nejaké problémy, aby sa zvolala komisia a  riešila takého situácie 

a aby poslanci na zasadnutie dostali  už  návrhy z  finančnej komisie, súčasne 

apelovala na spoluprácu ,  

- vyjadrila názor, že ekonómka spolu so starostkou mali  osloviť predsedu 

finančnej komisie a  prerokovať finančnú situáciu, lebo je takto ťažko zaujímať 

stanovisko.  

Ing .  Lojková  –  informovala poslancov, že v  prvom rade ona sama musí mať 

informácie a  že pri zostavovaní rozpočtu upozorňovala, že nemáme financie na 

týchto 5 ľudí ,   

–  opakovane vysvetl ila, že nemáme kde získať 21 tis .€ a  rozpočet  je nadstavený 

tak ,  že  už  sme museli pri rozpočtovom opatrení zapojiť aj rezervný fond.  

Čajko Milan  –  upozornil ,  že rezervný fond neslúži na riešenie mzdových 

prostriedkov.  

Mgr. Pribilincová  –  informovala o  tom ,   že s  ekonómkou si sadli  a  našli 

riešenie v príjmoch z migračných výziev v  súvislosti s  vojnou na Ukrajine, kde 

nám má prísť na účet 26 t is.  €  a podiel  na zisku Obecného podniku s.r.o.  

PhDr. Hrušková  –  vyjadrila názor, že oni ako poslanci sa nevyznajú  do 

všetkého a  finančná komisia sa musí vyjadriť k  financiám, a tak sa potom 

pýtam ,  že  načo potom je  komisia? 

Parobeková Lucia,HK –  vyjadrila názor, že v  podstate my už len riešime to, čo 

sa stalo,  hasíme niečo, čo sa stalo  a  čo sa nemalo stať,  hľadáme prostriedky na 

niečo ,  čo sa udialo  a nebolo to schválené .  
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Čajko Milan  –  zdôraznil, že zamestnanie 5 ľudí  cez projekt  bol podľa neho 

chybný krok ,  pretože sme na nich nemali finančné krytie, nemali sme finančné 

opatrenia,   

-  pred podpisom zmluvy to malo prejsť komisiou,  

-  a pýtam sa, to nebudeme celý rok nič robiť len hasiť to, kde nám budú chýbať 

peniaze? 

Ing. Struhár PhD .  –  finančná komisia pripraví presuny do budúceho 

zastupiteľstva.  

  PhDr. Hrušková  –  dôležité je stanovisko komisie .  

Čajko Milan- dôrazne pripomenul, že tu sa už nejedná sa o  9 tis.€ ale o  21 tis .€ ,  

treba to všetko vyriešiť ako celok,  

- konštatoval, že koncert  stačíme riešiť to je len v septembri  2023.  

Mgr. Pribil incová –  prisľúbila, že do budúceho zastupiteľstva pripraví komisia 

podklady. 

Ing.Lojková  –  mala dotaz, či rozpočtové opatrenie bude teda podľa písmena b),  

c), d).  

Po prediskutovaní a  na základe pripomienok poslancov dala starostka hlasovať:  

Hlasovanie: Kto je za schválenie rozpočtového opatrenia č. 2/2023 v zmysle § 14 ods. 2  

písmen b), c) a d) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a 

o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p.  

- v zmysle písmena b) povolené prekročenie príjmov 

111003 – výnos dane z príjmov poukázaný územnej samospráve + 115 696 EUR 

  -      v zmysle písmena c) povolené prekročenie výdavkov 

06.2.0 – 713 – zariadenie kuchyne hotela Vepor, komín v KD             + 22 000 EUR 

- v zmysle písmena d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií 

                454 001 – zapojenie prostriedkov RF                 - 115 696 EUR 

                454 001 – zapojenie prostriedkov RF – odkúpenie zariadenia, 

                              + komín v KD                                                                                   +   22 000 EUR 

Za: 9 Ing.Radoslav Anger, Ing.Patrik Brndiar, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová, Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

Proti: 0   

Zdržal sa: 0   

Neprítomní: 0   

Nehlasovali: 0   
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K uvedenému návrhu prijali poslanci uznesenie č. 106/2023 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

12. D i  s k u s i a 

 

Mgr. Zvarová  –  informovala poslancov o  zapísaní gubárstva do zoznamu 

nehmotného dedičstva,  kde predkladateľom je OZ Rodon v  spolupráci s  pánom 

Jánom Fottom, pričom treba vyriešiť práčku na vlnu cez OOCR,  

- vyzvala poslancov na ďalšie podnety ohľadom gubárstva s tým, aby sa toto 

remeslo v obci zachovalo.  

 

Mgr. Pribilincová  –  pozvala poslancov na slávnostné podpísanie zmluvy 

s maďarskou obcou  Mihálygerge a  na stavanie Mája v  nedeľu 30.4.2023.  

 

PhDr. Hrušková  –  informovala o zasadnutí komisie kultúry,  školstva, mládeže 

a športu, kde riešili  hlavne otázku oživenia športu v  obci,  pričom si  prizvali 

predsedu TJ Pavla Ďurika a  hľadali možnosti , ale ako konštatovali , nie je 

záujem,  

- jednou z možností by bola  výzva, aby sa šport rozbehol ,  ale treba ho zastrešiť, 

pretože TJ ako taká je nefunkčná , pričom by sa malo začať od detí  a je potrebné 

ich podchytiť.  

 

Mgr. Pribilincová  –  informovala o  pripravovanom turnaji Pavla Slatinského .  

 

Mgr. Zvarová  –  vyslovila myšlienku ,  že by sa mohol vytvoriť futbalový krúžok, 

v základnej škole, pretože treba podchytiť deti a začať od začiatku ,  tak ako 

v súbore.  

 

Mgr. Ďuriš  –  vyjadril názor, že ten kto chce, tak si nájde spôsob ako bude 

športovať,  

- nie je problém vo financiách, ale skô r je problém v  ľuďoch, nemá kto a  nie je 

záujem.  
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Ing. Brndiar  –  v prvom rade treba začať a  nájsť niekoho, kto bude viesť deti .  

 

Mgr. Pribilincová –  pozvala poslancov na stolnotenisový turnaj v  športovej 

hale.  

 

13 .  Záver  

 

Na záver starostka obce Mgr. Katarína Pribilincová poďakovala 

poslancom za  účasť  na zasadnutí obecného zastup iteľstva a zasadnutie  

ukončila.  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo ukončené o  19,00 hod.  

 

 

Zapísala:  

Mgr. Ružena Kováčová  

 

 

 

 

                                                             Mgr. Katarína Pribil incová  

                                                                       starostka obce 

                                                              

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Ing. Štefánia Dovalová   

PhDr. Blažena Hrušková  

 

 


